
رو بـــه رو

محمود کاسبی گفت: محمد کاسبی 
هــمچنان در بخش »سی سی یـــو« 
بستری است و فکر نمی کنم فعلا به 
بخش منتقل شود، البته پزشکان در 
تلاش هستنــد که وضعیت وی بهبود 
پیدا کند اما همچنـان تغییری حاصل 
نشده است. برادر »محمد کاسبی« در 
همین راستا تاکیدکرد: در حال حاضر 
پزشکان به دنبال یافتن دلیل اصلی 
مشکلات جدید قلبی برادرم هستند، 
هنوز تشخیص دقیقی اعلام نشده و 
وی تحت درمان و آزمایشات تازه است، 
امیدواریم که بعداز تشخیص دقیق 
وضعیت برادرم بهبود پیدا کرده و وی 

به بخش منتقل شود. 

 آخرین وضعیت 
»محمد کاسبی«

اکران فیلم سینمایی »آینده« به 
نویسندگی و کارگردانی امیر پورکیان 
پس از پایان جشنواره فیلم فجر و 
از ۲۳بهمن قطعی شد. سعیدخانی 
پخش کننده فیلم »آینده« با اشاره 
به زمان آغاز اکران این فیلم گفت: 
فیلم سینمایی »آینده« ۲۳ بهمن در 
سینماهای سراســـر کشور به نمایش 
عمومی در خواهد آمد. وی ادامه داد: 
»با توجه به جذابیت داستان و مجموع 
هنرپیشگان، این فیلم در اکران می تواند 
موفق باشد و با استقبال مخاطبان همراه 
شود.«  پانته آ بهرام، کامبیز دیرباز، 
امیر جعفری، نیما شعبان نژاد، شهرام 
قائدی، علی استادی، لادن ژاوه وند و... 
در این اثر به ایفای نقش پرداخته اند. 
فیلم »آینده« به تهیه کنندگی سیدضیا 

هاشمی و.... تولید شده است. 

تاریخ اکران »آینده« 
اعلام شد

سینمــــا
پاسخ شبکه 5 به اظهارت »افخمی«

 »رعدوبرق« قرار بود ۲ سال قبل 
آماده شود

در پی اظهارات بهروز افخمی درباره  علت به آنتن نرسیدن 
سریال »رعدوبرق« پس از یکسال و متهم کردن شبکه پنج سیما 
به »بی توجهی«، روابط عمومی شبکه توضیحاتی را ارائه داد و 
تاکید کرد که افخمی سریال را به موقع به آنتن نرسانده است. 
روابط عمومی شبکه پنج سیما در پی اظهارات بهروز افخمی، 
کارگردان سریال »رعدوبرق«، درباره پخش این سریال، نکاتی 
را برای تنویر افکار عمومی اعلام کرده که به این شرح است: 
»زمان بندی اولیه و تعهد تیم سازنده برای پخش سریال 
رعدوبرق، رمضان ۱۳۹۹ بود اما ایشان با یکسال تاخیر اعلام 
کرد در ماه مبارک رمضان ۱۴۰۰ یعنی اواخر فروردین ماه، این 
مجموعه نمایشی را به آنتن  رساند. در ماه مبارک رمضان با وجود 
برنامه ریزی های متنوع و تبلیغ فراوان و اعلام قبلی به مخاطبان، 
شبکه پنج سیما قسمت اول این سریال را روی آنتن برد اما پس 
از پخش آن، آقای افخمی نسبت به تحویل بقیه قسمت ها ابراز 
بی میلی کرد تا جایی که شبکه پنج سیما نیز با ابراز شرمندگی 
و عذرخواهی فراوان از مخاطبان فهیم، به ناچار سریال ایرانی 
»شکرانه« و سریال چینی »باهم« با موضوع کرونا را جایگزین 
»رعدوبرق« کرد. ایشان در ادامه، متعهد شد تا ابتدای دیماه 
سالجاری کل قسمت ها را برای پخش تحویل شبکه بدهد اما 
متاسفانه این عهد نیز نقض شد؛ چراکه در آذرماه گروه همچنان 
مشغول تصویربرداری بود! نهایتا تهیه کننده سریال در گفت وگو 
با یک خبرگزاری اعلام کرد: »تلاش می کنیم هر سه روز یک 
قسمت از سریال را آماده کنیم و در ۴۵ روز آینده ۱۵ قسمت 
باقیمانده را به اتمام برسانیم. زمان پخش در اختیار ما نیست؛ 
ولی تلویزیون از اسفندماه می تواند پخش را آغاز کند.« در پایان 
تاکید می شود هرگونه تصمیم گیری برای تغییر محل پخش آثار 

تولیدی شبکه ها بر عهده سازمان صداوسیماست.«

نمایشگاه نقاشی »محجوبی« تمدید شد
نمایشگاه نقاشی سعید محجوبی که از ۲۴ دیماه در خانه 
کتاب پیدایش برپاست تا هشتم بهمن تمدید شد. در »توازن 
ناموزون« ۴۶ اثر از تازه ترین آثار هنرمند به تماشاست. این 
دومین نمایش انفرادی سعید محجوبی است؛ این آثار با 
تکنیک میکس متریال و در اندازه های مختلف در سه سال 
اخیر خلق شده اند. نمایشگاه سعید محجوبی، فرزند استاد 
حسین محجوبی تا هشتم بهمن در خانه کتاب پیدایش در 

خیابان پاسداران، گلستان دوم دایر خواهد بود.
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a r m a n m e l i . i r

مینا جعفرزاده در »چهل تیکه« از خاطرات این 
سال ها در بازیگری سریال ها سخن گفت. جعفرزاده 
که در ویژه برنامه »چهل تیکه« و در آستانه میلاد 
حضرت زهرا)س( و گرامیداشت مقام مادر روی 
آنتن رفت، گفت: هر دوره ای به یکی از کارهایم 
معروف بوده ام. بعضی فکر می کنند فقط مرا به 
اسم خاله خانم می شناسند ولی اینطور نیست و 
یک دوره »اخراجی ها« و با دیگر مجموعه ها و 
کاراکترها می شناسند. وی به حضورش در رادیو 
اشاره کرد و افزود: من در رادیو برنامه کودک اجرا 
می کردم و حوالی ۱۴ یا ۱۵ ساله بودم که وارد 
بخش برنامه بزرگسالان و نمایش های رادیو شدم. 
از سال ۱۳۶۷ هم با تلویزیون همکاری دارم و قبل 
از ازدواجم فعالیت های من شروع شده بود. این 
بازیگر درباره زمانیکه تلویزیون نداشتند و همچنین 
به دلیل مشغله های کاری نتوانسته کارهایش را 
به طورکامل ببیند، اظهارکرد: تقریبا ۱۴ یا ۱۵ ساله 
بودم که تلویزیون آمد، اوایل همسایه  ما تلویزیون 
داشت، بعد خودمان خریدیم. یک تلویزیون 
کوچک بود که پسرخاله ام از خارج آورد. وی درباره 
تماشای سریال هایش گفت: حتی یکی از کارهایم 
را به صورت کامل ندیده ام همیشه درگیر کار بوده ام 
و در بازپخش ها هم نشده که ببینم. تنها کاری که 
کامل دیدم تله فیلم »مرثیه ای برای مرتضی« بود 
که دیدم و خیلی هم دوستش دارم. وی به برنامه 
»صبح جمعه با شما« در رادیو اشاره کرد که یکی 
از پایه گذاران آن بوده است و افزود: ما بعداز انقلاب 
جمع شدیم و برنامه ای برای صبح جمعه در رادیو 
راه انداختیم و تا زمانی که بازنشسته شدم در آنجا 
بودم. اصلا مرا به عنوان یکی از پایه گذاران این 
برنامه می شناسند، برنامه رادیویی که خیلی 
شنونده داشت، البته در »داستان شب«، برنامه 
خانواده و همچنین برنامه »تقصیر من کارگر 
بی احتیاط« به کارگردانی ارژنگ امیرفضلی هم 
حضور داشتم. بازیگر سریال »هتل پیاده رو« 
بود در نقش خاله »اکبر عبدی« درباره این 
مجموعه تلویزیونی بیان کرد: این کار ۱۳ 
قسمت بود که ما آن را در ۳۷ روز فیلمبرداری 
کردیم. یکی از خوشحالی هایم این بود که با 
آقای عبدی کار کردم. واقعا پدر مرا درآورد! 
جزو کارهایی است که این بازی را وقتی از خودم 

دیدم بعید بود که این طوری دربیاید. می گفتم 
این کار زمین می خورد. وی به خاطره ای از اکبر 
عبدی اشاره کرد و ادامه داد: اکبر عبدی همیشه 
زودتر می رسید و زودتر گریم می شد. آن روز دیدم 
نیست و نیم ساعت هم گذشت اما نیامد. کار باید 
شروع می شد و پرسیدم چرا آقای عبدی نیامده؟ 
گفتند آمده است. خانه ای که در آن کار می کردیم 
۱۰۰ متری بود و همه جایش را می توانستیم 
کنترل کنیم. گفتند هست؛ آقای عبدی دیشب 
گفته سخت است این راه را بروم خانه، همین جا 
می خوابم. در خانه جایی برای خوابیدن نبود به 

همین خاطر رختخواب در حمام خوابیده بود. 
 نقش منفی دوست دارم

جعفـــرزاده با اشاره به اینکه اکبر عبــدی 
تکرارنشدنی است، بیان داشت: با اکبر عبدی 
آنقدر  چون  است؛  سخت  خیلی  کارکردن 
می خنداند که دیگر نمی توان کار کرد. عبدی اهل 

حفظ کردن دیالوگ نبود و کار بداهه زیاد داشت. 
واقعا شاید صد سال یا ۲۰۰ سال طول بکشد 
عبدی به دنیا بیاید. آن قدر هوش بالا، استعداد 
بی حد و اندازه ای دارد و کارش را درست انجام 
می دهد. این بازیگر پیشکسوت سینما و تـلویزیون 
در پاسخ به این پرسش که آیا در طـولِ دوران 
بازیگری اش حادثه ای خطرناک برای او به وجود 
آمده، گفت: برای همه خاطرات تلخ به وجود آمده 
است اما خاطره ای دارم از جریانِ فیلمبرداری 
سریال »تفنگ سرپر« که هربار به یادم می آید، 
می ترسم. یک روز سر فیلـمبرداری، گریم شده 
بودم اما هنوز آقای احمدجــو کارگردان نیامده 
بودند. گفتم راه بروم و از دکـــور بیرون رفتم 
اما ناخودآگاه ۱۰، ۲۰ سگ ایستاده و در حالِ 
پارس کردن جلویم دیدم که نمی توانستم نفس 
بکشم و کاری انجام بدهم. جعفرزاده همچنین به 
خاطره سوسک ها هم اشاره کرد و افزود: در سریال 
»رسم عاشقی« در خانه ای در میدان منیریه بودیم 
همه چیز روتین پیش می رفت تا به سکانس های 
حیاط رسیدیم. خانه ای قدیمی بود چراغ ها را 
وصل کردند؛ لوکیشن روشن شد یکدفعه دیدیم 
از زیرزمین سوسک ها سرازیر می شوند و قابل 
کنترل نیست. گفتند کار تعطیـــل و سمپاشی 
کردند اما فردایش متوجه شدم چیزهایی در بدن 
من راه می رود که حس کردم سوسک  است. واقعا 
نمی دانید چه صحنه بدی بود. من سعی کردم 
صدایی از خودم درنیاورم تا کارگردان کات بدهد 
و به هر طریقی این سکانس تمام شود. او در پاسخ 
به این پرسش که چه نقشی را دوست داشته و 
پیش نیامده است بازی کند، بیان کرد: چندبار 
گفته ام به من نقش منفی بدهید که نمی دهند. 
به راحتی می توانم نقش یک پیرزن معتاد را 
بازی کنم. پیرزنِ معتادی که بقیه را به این 
کار تشویق کند. حتی مریض احوال هم باشم 
این نقش را بدهند با کمال میل بازی خواهم 
کرد. این بازیگر پیشکسوت اضافه کرد: به 
این مادران جوان می گویم که تو را به خدا 
ازدواج می کنید، بچه دار می شوید مسئول 
باشید. همین طوری سرسری نگذارید. طوری 
عمل کنید به چشمانِ شما نگاه کنند به این باور 

برسند بهشت زیر پای مادران است. 

مینا جعفرزاده : 

 کارکردن با 
 »اکبر عبـدی« 

سخت است

خانه موزه »آقای بازیگر« 
میزبان کودکان می شود

مدیر خانه مـــوزه انتظامی خبر داد که با 
عادی شدن نسبی شرایط، درهای این مکان 
هنری باردیگر به روی تماشاگران و به ویژه 
کودکان، باز خواهد شد. خانه نشینی کرونایی 
در دو سال اخیر، زندگی را بر بسیاری از مردم 
سخت کرد و در این بین کودکان شرایط 
دشوارتری هم داشتند. بسیاری از خانواده ها 
ناچار بودند برای مراقبت از فرزندان خود 
آنان را از فعالیت های بیرون از خانه دور 
نگه دارند ولی حالا با عادی ترشدن شرایط، 
به نظر می رسد می توان بخشی از فعالیت ها 
را با درنظرگرفتن پروتکل های بهداشتی از 
سر گرفت. در همین زمینـــه شکرخــدا 
گودرزی، مدیر خانه موزه انتظامی می گوید 
که برنامه های اجرایی این سالن باردیگر از 
سر گرفته می شود و این مکان در چند روز 
آینده میزبان تماشاگران تئاتر خواهد شد. او 
ادامه داد: حالا که کرونا تا حدودی فروکش 
کرده، ما هم اجراهای خود را از سر می گیریم 
و به طور همزمان میزبان اجراهای بزرگسال 
و کودک خواهیم بود. این کارگردان با اشاره 
به استقبال تماشاگران از اجرای نمایش های 
کودک در این سالن اضافه می کند: این خانه 
موزه پیشینه درخشانی در زمینه کارهای 
کودک دارد، نمایش های بسیار خوبی در 
اینجا اجرا شده و با استقبال گرم تماشاگران 
روبه رو شده است. به طوری که این سالن در 
منطقه قیطریه به عنوان یکی از سالن های 
فعال تئاتر کودک شناخته می شود. گودرزی 
هم مانند بسیاری از فعالان تئاتر از کمبود 
سالن های نمایشی در نقاط گوناگون شهر 
غمگین است؛ وی افزود: در این منطقه 
سالن تئاتر بسیارکم است. فقط فرهنگسرای 
نیاوران را داریم که فعالیت نمایشی آن وابسته 
به سلیقه مدیران در هر دوره متفاوت است و 
به همین دلیل بسیاری از نمایش های ما مورد 
توجه تماشاگران قرار می گیرند و به ویژه این 
استقبال در مورد کارهای کودکان بیشتر هم 
هست. او گفت: در حال حاضر سالن خانه موزه 
انتظامی همچون روال قبل صبح ها و در اولین 
نوبت نمایش عصر میزبان آثار کودکان است 
و دومین نوبت اجرای آن در عصرها ویژه آثار 
بزرگسالان است. گودرزی گروه های فعال 
کودک را برای اجرای برنامه در این سالن 
دعوت می کند و خبر می دهد که برنامه های 
این سالن تا پایان امسال مشخص شده و 
مشغول برنامه ریزی برای سال آینده هستند. 
مدیر خانه موزه انتظامی یادآوری می کند 
که با حمایت شهرداری منطقه، سیستم 
نور و صدای این مکان هنری در دوران کرونا 
تجهیز شده و این اتفاق هم در سالن نمایش 
رخ داده و هم در کل مجموعه. به گفته او، در 
یکی ۲ روز آینده، اجراهای بعدی این سالن 

اعلام می شود.


